

Verenigde commissie

Notulen

Zitting van 24 oktober 2024

Samenstelling:

Aanwezig:

Peter Segers, voorzitter; Astrid Wittebolle, schepen; Hannes Anaf, raadslid; Luc Debondt, raadslid; Marc Boogers, schepen; Paul Moelans, raadslid; Reccino Van Lommel, raadslid; Annemie Der Kinderen, raadslid; Eric Vos, raadslid; Luc Op de Beeck, schepen; Francis Stijnen, schepen; Rudy Elst, raadslid; Paul Van Miert, burgemeester; Kelly Verheyen, schepen; Ludwig Nietvelt, raadslid; Stijn Adriaensens, schepen; Kurt Persegael, raadslid; Bart Voordeckers, raadslid; Wout Schafraet, raadslid; Dieter De Quick, raadslid; Achraf El Yakhoulfi, raadslid; Mario Geys, raadslid; Kevin Janssen, raadslid; Peter Janssens, raadslid; Jan van Steenberghe, raadslid; Koen De Busser, raadslid; Pauline Ceusters, raadslid; Wilfried Sylverans, raadslid; Vicky Waterschoot, raadslid; Katleen De Coninck, raadslid; Guy Van der Stuyft, raadslid; Yannick Glassée, secretaris

Verontschuldigd:

Jan Van Otten, schepen; Peter Roes, raadslid; Jeff Dierckx, raadslid; Cathy Devolder, raadslid

24 oktober 2024 19:30 - De voorzitter opent de openbare zitting

1. Goedkeuring verslag vorige vergadering

Notulen

Het verslag van de vorige vergadering werd goedgekeurd.

2. Inname van standpunten over de dagorde en vaststelling van het mandaat van de volmachtdrager en plaatsvervangend volmachtdrager in de buitengewone algemene vergadering van IOK op 19 november 2024

Toelichting

IOK organiseert een buitengewone algemene vergadering op 19 november 2024. Zij vraagt om inname van standpunten over de dagorde en vaststelling van het mandaat van de volmachtdrager en plaatsvervangend volmachtdrager.

Notulen

Aan de hand van een presentatie geeft Kris Vreys van IOK toelichting bij dit punt.

3. Inname van standpunten over de dagorde en vaststelling van het mandaat van de volmachtdrager en plaatsvervangend volmachtdrager in de buitengewone algemene vergadering van IOK Afvalbeheer op 19 november 2024

Toelichting

IOK Afvalbeheer organiseert een algemene vergadering op 19 november 2024. Zij vraagt om inname van standpunten over de dagorde en vaststelling van het mandaat van de volmachtdrager en plaatsvervangend volmachtdrager.

Notulen

Aan de hand van een presentatie geeft Kris Vreys toelichting bij dit punt.

4. Toelichting bij de heraanleg en inrichting van gemeentewegen en openbaar domein in het noordelijke deel van de Parkwijk – OMV 2024 168

Notulen

Aan de hand van een presentatie geeft Michiel Wils toelichting bij dit punt.

5. Geconventioneerde huurwoningen - invoering optionele voorrangregel over lokale binding

Toelichting

De Vlaamse regering werkte het stelsel van geconventioneerde huurwoningen uit. Er werd eveneens voorzien in een Vlaams toewijzingssysteem, wat grotendeels gebaseerd is op een willekeurige rangschikking van kandidaten die in aanmerking komen. Er is standaard geen voorrang voorzien voor kandidaat-huurders die wonen in de gemeente waar de toe te wijzen woning gelegen is.

Op 15 september 2024 trad artikel 5.255/3 van het besluit van de Vlaamse Codex Wonen van 2021 in werking. Dit artikel geeft invulling aan het begrip lokale binding. Het blijft echter een keuze van de gemeenteraad om te beslissen de lokale binding al dan niet te activeren voor het grondgebied van de gemeente. Er wordt voorgesteld dit voor Turnhout te activeren.

Notulen

Aan de hand van een presentatie geeft Bart Huysmans toelichting bij dit punt.

Wout Schafraet vraagt naar de termijn van lokale binding die de Stad kan opleggen. Hij wil weten of dit door Vlaanderen is bepaald op vijf jaar of dat er andere termijnen mogelijk zijn.

Bart Huysmans legt uit dat de keuze door Vlaanderen is gemaakt en dat de Stad geen andere regels kan invoeren binnen het Vlaamse systeem. Voor een ander systeem moet men naar een lokaal toewijzingsreglement gaan, wat betekent dat de Stad alles zelf moet organiseren en toewijzingen moet superviseren. Momenteel is de Stad, net zoals de meeste gemeenten, aan het zoeken naar het nieuwe evenwicht.

Wout Schafraet begrijpt de logica van het helpen van inwoners van Turnhout, maar vindt vijf jaar te lang voor huurders, wat veel mensen uitsluit.

Kelly Verheyen stelt dat zonder lokale binding mensen uit heel Vlaanderen op woningen in Turnhout kunnen intekenen. Ze zullen later een lokaal toewijzingsreglement voorleggen en de doelgroepen en timing bespreken.

Eric Vos adviseert om het woord 'onafgebroken' in de tekst op te nemen, zodat iemand die zijn hele leven in de stad heeft gewoond, maar het laatste jaar elders, niet wordt uitgesloten. Ten tweede vraagt hij of het voor Meuletiende fase 3 nog mogelijk is om een lokaal toewijzingsreglement op te stellen en te bekijken wie het zal opvolgen. Is er een optie dat Woonboog de opvolging voor 1/3e geconventioneerde doet?

Bart Huysmans antwoordt dat bij sociaal wonen de laatste tien jaar onafgebroken moeten zijn. Hij zal dit nakijken en toevoegen aan het verslag.

Kelly Verheyen benadrukt dat elke ontwikkelaar aanvragen kan indienen en dat ze klaar willen zijn om te voorkomen dat mensen van overal instromen.

Bart Huysmans bespreekt het project Meuletiende fase 3, waar nog ruimte is voor andere accenten. Hij legt uit dat de Stad niet altijd de regie in handen heeft, maar wel de cascade in 1/3de sociaal wonen kan toepassen. Voor projecten zoals Meuletiende hebben ze bewust de link met Woonboog gelegd.

Eric Vos noemt gerealiseerde projecten waar nog nooit iemand heeft gewoond als voorbeeld. Hij stelt voor om het dossier grondig te bekijken en een lokaal toewijzingsreglement te maken.

Kelly Verheyen geeft het voorbeeld van Cohousing Land van Aa in Schorvoort, waar Woonboog heeft gevraagd om budgethuren in te voeren vanwege leegstaande appartementen. Ze willen snel invulling geven aan dergelijke projecten en samenwerken met Woonboog waar mogelijk.

Een vraag uit het publiek gaat over de termijn van onafgebroken wonen en hoe lang geleden dit mag zijn.

Bart Huysmans antwoordt dat dit gekoppeld is aan het moment van de kandidaatstelling.

Toevoegend antwoordt Bart Huysmans dat het weldegelijk gaat om een voorrang voor iemand die in de periode van tien jaar voor de rangschikking minstens vijf jaar ononderbroken inwoner is of geweest is van de gemeente.

6. Belastingreglement aanvullende belasting op de personenbelasting - aanslagjaar 2025

Toelichting

Het tarief wordt vastgesteld op 7,5%. Dit is hetzelfde tarief als voor het aanslagjaar 2024.

Notulen

Aan de hand van een presentatie geeft Eric Pelckmans toelichting bij dit punt.

7. Belastingreglement gemeentelijke opcentiemen op de onroerende voorheffing - aanslagjaar 2025

Toelichting

De opcentiemen worden vastgesteld op 913. Dit is hetzelfde tarief als voor het aanslagjaar 2024.

Notulen

Aan de hand van een presentatie geeft Eric Pelckmans toelichting bij dit punt.

8. Indienen van het budget 2025 van de Turnhoutse kerkraden

Toelichting

Volgende kerkraden hebben hun budget 2025 ingediend: Sint Pieter, O.L.V. Middelaes, Emmaüsparochie, Goddelijk Kind Jezus, Pinksterkerk en Verenigde Protestantse kerk te Turnhout.

Indien de gevraagde exploitatietoelage en de gevraagde investeringstoelage binnen de grenzen van het laatst goedgekeurde meerjarenplan valt, dient de gemeenteraad akte te nemen van het budget 2025.

Notulen

Aan de hand van een presentatie geeft Eric Pelckmans toelichting bij dit punt.

Eric Vos vraagt of er in OLV Rozenkrans te Ravels nog diensten worden georganiseerd.

Francis Stijnen antwoordt dat de parochie in Weelde Statie blijft.

9. Dotatie aan de politiezone regio Turnhout voor dienstjaar 2025

Toelichting

De gemeenteraad wordt gevraagd goedkeuring te verlenen aan de door Stad Turnhout aan de Politiezone Regio Turnhout verschuldigde dotatie voor het dienstjaar 2025 ten bedrage van 10 794 666 euro voor exploitatie en 794 364 euro voor investeringen.

Notulen

Aan de hand van een presentatie geeft Anke Hendrickx toelichting bij dit punt.

10. Convenant tussen Stad Turnhout en DUO 4 A JOB vzw

Toelichting

Stad Turnhout gaat voor 2025 een eenjarige convenant aan met duo for a job vzw. De voorbije jaren was er een gunstige samenwerking met duo for a job vzw en deze wordt met 1 jaar verlengd.

Notulen

Aan de hand van een presentatie geeft Nele Jansen toelichting bij dit punt.

11. Goedkeuring samenwerkingsovereenkomst tussen stad Turnhout en de Turnhoutse Reuzenclub VZW

Toelichting

De gemeenteraad keurt een samenwerking tussen stad Turnhout en de Turnhoutse Reuzenclub vzw goed. Dit heeft betrekking op het project 'Lang en Gelukkig'. De doelstelling is enerzijds het vieren van het immaterieel erfgoed (de Turnhoutse reuzen), anderzijds het betrekken van een breed publiek bij de nieuwe expo in het Taxandriamuseum. Een subsidieaanvraag werd door de Turnhoutse Reuzenclub VZW ingediend bij de Vlaamse Overheid, in het kader van de bovenlokale subsidielijns voor kleinschalige culturele projecten. De reuzenstoet zal doorgaan in juli 2025, tijdens de derde editie van Stadsfestival Stadstoeren. De afspraken werden in een samenwerkingsovereenkomst samengevat. We leggen dit ter ondertekening voor.

Notulen

Aan de hand van een presentatie geeft Karen Arijs toelichting bij dit punt.

12. Toelichting zaak der wegen en rooilijn verkaveling Meuletiende fase 3

Notulen

Aan de hand van een presentatie geeft Cedric Heerman toelichting bij dit punt.

Wout Schafraet vraagt of er naast het ene bezwaar met betrekking tot de zaak der wegen, nog andere bezwaren zijn ingediend en of deze bij het gemeenteraadsbesluit zijn toegevoegd.

Cedric Heerman bevestigt dat er inderdaad andere bezwaren zijn ingediend en dat deze als bijlage bij het gemeenteraadsbundel zijn gevoegd, waarbij alle bijlagen en bezwaren geanonimiseerd zijn.

Een vraag uit het publiek betreft de afwatering richting de Tijn- en Nelestraat, met de zorg dat dit de wateroverlast in Nieuwstad zou verergeren.

Cedric Heerman legt uit dat er bij de heraanleg van de nieuwe riolering een probleem is ontstaan omdat de nieuwe riolering waterdicht is, terwijl de oude riolering lekte en water uit de omgeving opnam. Dit heeft geleid tot vochtproblemen voor mensen met onvoldoende beschermde kelders, maar dit staat los van de aanleg van de grote waterrioleringsbuis, die berekend is om een groot deel van het oosten van de stad af te voeren.

Stijn Adriaensens benadrukt dat volgens de nieuwe bouwnormen regenwater zoveel mogelijk op eigen terrein moet worden gehouden en hergebruikt. Het is uitzonderlijk dat regenwater in het afwatersysteem terecht komt. De wadi dient om een buffer op te bouwen en de druk zo laag mogelijk te houden, wat meer te maken heeft met het beheersen van de druk stroomafwaarts dan met het rioleringsstelsel zelf.

13. Toelichting rooilijn deel Dahliastraat en weg rond Joosen Luyckx

Notulen

Aan de hand van een presentatie geeft Cedric Heerman toelichting bij dit punt.

Bart Voordeckers stelt twee vragen. Ten eerste vraagt hij of het afsluiten van de kanaaldijk, zoals eerder besproken door Joosen Luyckx, gekoppeld is aan het huidige verhaal. Ten tweede vindt hij het jammer dat dit onderwerp los wordt behandeld, aangezien het deel uitmaakt van de bredere context van de ontwikkeling van Melkhoek fase 3. Hij benadrukt het belang van het bekijken van de bredere context bij de aanleg van Melkhoek fase 3 en hoe de aansluiting moet gebeuren.

Stijn Adriaensens reageert op de tweede vraag door uit te leggen dat de volledige samenwerkingsovereenkomst met alle betrokken partijen normaal gesproken vandaag op de agenda van de verenigde commissie zou staan. Echter, anderhalve week geleden heeft zich een nieuwe partij aangediend, wat mogelijk leidt tot een uitbreiding van de ontwikkelingszone. Deze partij zal integraal deel uitmaken van de samenwerkingsovereenkomst. Wat betreft de ontsluiting van de mobiliteit in de kanaalzone, wordt er onder voorbehoud een beslissing genomen over een doorsteek. Mocht er een ontsluiting komen die langs achter moet gaan, zal de kanaaldijk worden afgesloten om conflicten te vermijden.

Bart Voordeckers vindt het goed om te weten dat er een vervolgstuk aankomt. Hij benadrukt dat, indien de kanaaldijk wordt afgesloten, er een kwalitatief alternatief moet worden voorzien voor wandelaars en fietsers.

14. Overheidsopdracht- Omvorming van een magazijn tot Socio-Culturele ontmoetingsplek "De Globetrotter" - lastvoorwaarden en gunningswijze

Toelichting

De gemeenteraad wordt gevraagd de lastvoorwaarden en gunningswijze goed te keuren van de overheidsopdracht "Omvorming van een magazijn tot Socio-Culturele ontmoetingsplek "De Globetrotter"

Notulen

Aan de hand van een presentatie geeft Kristoff Wouters toelichting bij dit punt.

15. Herinrichting site Everdongenlaan - Perceel 1 (buitenverharding en loods) - meerwerken

Notulen

Aan de hand van een presentatie geeft Kristoff Wouters toelichting bij dit punt.

Een vraag uit het publiek betreft de betaling van 193 000 euro voor de afvoer van grond vanwege de duizendknoop. Er wordt gevraagd of er ook informatie is over hoe de grond wordt verwerkt.

Kristoff Wouters legt uit dat de grond op een correcte manier is afgevoerd met de nodige attesten, wat de hoge kostprijs verklaart.

16. Herstellen en schilderen buitenschrijnwerk Begijnhof Turnhout

Notulen

Aan de hand van een presentatie geeft Kristoff Wouters toelichting bij dit punt.

Eric Vos stelt vast dat als de werken zeven jaar geleden werden uitgevoerd, het evenveel zou hebben gekost als vandaag, inclusief subsidiëring. Hij concludeert dat de beslissing om zeven jaar te wachten achteraf gezien de beste oplossing is geweest. Hij begrijpt dat deze optie destijds werd gekozen met de subsidies in het vooruitzicht.

17. Aanvullende reglementen op de politie van het wegverkeer en het gebruik van de openbare weg

Notulen

Aan de hand van een presentatie geeft Marc Boogers toelichting bij dit punt.

Reccino Van Lommel merkt op dat er bijna elke maand plaatsen voor gehandicapten op de gemeenteraad worden geagendeerd. Hij vraagt naar de procedure, aangezien tijdelijke verkeersborden vaak lang blijven staan voordat de definitieve signalisatie wordt uitgevoerd. Hij heeft begrepen dat men wacht tot er meerdere plaatsen zijn voordat de werken worden uitgevoerd.

Marc Boogers legt uit dat de doorlooptijd al is verkort. Een voorlopige opstelling wordt geplaatst zodat de aanvrager de parkeerplaats al kan gebruiken. Hij heeft geen weet van clustering. Hij zal navraag doen en dit toevoegen aan het verslag.

Reccino Van Lommel vraagt hoe lang het duurt voordat een parkeerplaats definitief is ingericht en het tijdelijke bord wordt verwijderd na een gemeenteraadsbesluit.

Marc Boogers antwoordt dat dit waarschijnlijk wel geclusterd wordt en zal dit navragen.

Bart Voordeckers stelt een vraag over tijdelijke borden voor kortparkeren op de Merodelei en Steenweg op Mol. Hij vraagt of er al is gekeken hoe goed het systeem werkt en of het wordt nageleefd, aangezien er vaak auto's geparkeerd staan die zich niets aantrekken van de borden. Ook de laad- en loszones worden gebruikt voor langparkeren. Hij vraagt of er aandacht wordt besteed aan handhaving.

Marc Boogers geeft aan dat er nog niet op wordt gecontroleerd en gehandhaafd. Het systeem werkt momenteel met een parkeerschijf. Hij neemt de bezorgdheid mee en heeft gevraagd om de komende jaren in te zetten op het automatiseren van kortparkeren.

Bart Voordeckers suggereert om gemeenschapswachten te vragen om op het systeem van kortparkeren te letten en eventueel folders achter de ruitenwissers te plaatsen om mensen op de wijziging te attenderen.

Stijn Adriaensens merkt op dat winkeliers vaak vriendelijk handhaven en dat er een vorm van zelfregulering is onder de winkeliers.

Een vraag uit het publiek gaat over het feit dat de bestaande parkeerplaatsen op de Steenweg op Oosthoven, voor het plein van het Goddelijk Kind, vaak niet gebruikt kunnen worden omdat er langs de kant van de bebouwing wordt geparkeerd, waardoor in- en uitrijden moeilijk is. Er wordt nooit op gehandhaafd.

Marc Boogers neemt deze opmerking mee.

Aanvullend op de vraag van Reccino Van Lommel heeft de dienst Mobiliteit laten weten dat er elke maand aanvragen worden geagendeerd op de gemeenteraad. Deze aanvragen worden niet gebundeld, maar direct behandeld zodra ze binnenkomen. Door de toevoeging van een artikel aan het CBS-besluit gaat het schepencollege

akkoord met het plaatsen van een voorlopige opstelling, in afwachting van goedkeuring door de gemeenteraad. Hierdoor kunnen aanvragers sneller worden geholpen. Voorheen duurde het na goedkeuring ongeveer zes weken voordat een parkeerplaats werd ingericht, nu is dat ongeveer twee weken.

18. Steenweg op Merksplas - Leemshoeve - huurovereenkomst voor uitbreiding gsm-mast

Toelichting

De huidige exploitant van de gsm-mast in sportpark Leemshoeve vraagt om een uitbreiding van de installatie, om meer providers te kunnen bedienen. Hiertoe wordt een nieuwe huurovereenkomst opgemaakt.

Notulen

Aan de hand van een presentatie geeft Paul Van Miert toelichting bij dit punt.

19. Kosteloze overdracht van wegenis- en infrastructuurwerken vormende de Meirgorenstraat en Talingstraat in verkaveling Melkhoek

Toelichting

De wegenis- en infrastructuurwerken in verkaveling Melkhoek, vormende het verlengde van de Meirgorenstraat en de Talingstraat, zijn opgeleverd en kunnen aanvaard worden in het openbaar domein van de stad.

Notulen

Aan de hand van een presentatie geeft Paul Van Miert toelichting bij dit punt.

20. Parking - aanvaarding kosteloze overdracht voor algemeen nut - wegenis- en infrastructuurwerken

Toelichting

De ontwerpakte voor de overdracht van wegenis- en infrastructuurwerken voor verkaveling 123/375 - Parking werd opgemaakt door notaris Eerens. De gemeenteraad kan de overdracht aanvaarden.

Notulen

Aan de hand van een presentatie geeft Paul Van Miert toelichting bij dit punt.

21. Patersstraat thv nummer 144 - erfpachtrecht ifv distributiecabine op parking

Toelichting

Om de verzwaring van het elektriciteitsnet in de binnenstad te realiseren, wordt er een nieuwe distributiecabine bijgeplaatst in de Patersstraat. Hiertoe wordt een erfpachtrecht verleend.

Notulen

Aan de hand van een presentatie geeft Paul Van Miert toelichting bij dit punt.

22. Kwakkelstraat - Jaspar Van Kinschotstraat - aankoop voor algemeen nut van strookje tbv aanleg doorsteek voor actieve weggebruikers

Toelichting

In de nieuwe ontwikkeling, gelegen in de Jaspar Van Kinschotstraat, is ruimte gelaten voor een doorsteek richting de Kwakkelstraat. Om deze te kunnen doortrekken, dient er een bijkomend strookje grond te worden verworven, zodat de doorsteek voldoende ruimte biedt om veilig te passeren.

Notulen

Aan de hand van een presentatie geeft Paul Van Miert toelichting bij dit punt.

23. Otterstraat 100 - verkoop

Toelichting

De tuin van de woning, gelegen in de Otterstraat 100, welke aangekocht werd om meer openbaar groen te kunnen voorzien in het stadshart, is nu afgesplitst. De woning met resterende tuin kan terug verkocht worden.

Notulen

Aan de hand van een presentatie geeft Paul Van Miert toelichting bij dit punt.

Jan van Steenberg vraagt voor welke prijs het pand op de markt wordt gebracht, aangezien het werd aangekocht voor 345 000 euro inclusief de tuin.

Francis Stijnen legt uit dat bij openbare biedingen de prijs niet openbaar wordt gemaakt om de biedingen niet te beïnvloeden. De verkoopprijs zal terug te vinden zijn in het besluit.

24. IR 1 – Vraag van raadslid Dieter De Quick: Een plaats voor cultuur

Toelichting

Onze stad is heel wat culturele verenigingen rijk en veel van deze verenigingen zijn op zoek naar een geschikte locatie of uitvalsbasis om hun werking te kunnen uitbouwen of verder te zetten. Voor bijvoorbeeld een toneelvereniging of een harmonie is het hebben van een geschikte locatie essentieel voor hun werking. Heeft de stad een zicht op hoeveel podiumzalen er beschikbaar zijn in Turnhout?

- Hebben we als stad gegevens over hoeveel verenigingen op zoek zijn naar een geschikte locatie?
- Wat heeft het college ondernomen om te voorkomen dat toneelverenigingen hun werking moeten stopzetten wegens het ontbreken van een geschikte locatie? Welke ondersteuning bieden we aan?

Notulen

Astrid Wittebolle antwoordt dat de stad een regisseur gemeenschapsinfrastructuur heeft aangesteld die zich bezighoudt met dergelijke vragen. De meeste verenigingen maken deel uit van het forum cultuur, waar ze ook vragen kunnen stellen. Op dit moment zijn er geen acute vragen bekend, maar dat betekent niet dat er geen vragen zijn. Recentelijk is er een oplossing gevonden voor de mensen van Elkerlink vanwege de verkoop van hun pand. Ze adviseert verenigingen om contact op te nemen met de aangewezen personen die het beste weten wat er beschikbaar is en waar combinaties mogelijk zijn. De Stad heeft een platform genaamd "zaalzoeker" opgezet, waar alle te huur staande locaties en mogelijke activiteiten te vinden zijn. Ze verwacht dat het volgende schepencollege met dezelfde aandacht aan dit onderwerp zal werken.

Dieter De Quick bedankt voor het antwoord en merkt op dat er een bevraging is geweest binnen het forum cultuur naar de noodzaak van verenigingen die op zoek zijn naar locaties. Hij had gehoopt dat er al zicht was op de resultaten van die bevraging. Hij kent een toneelvereniging die op zoek is naar een zaal, maar geen geschikte locatie kan vinden. Hij vraagt of er nagedacht kan worden over een fonds, vergelijkbaar met het lokale fonds voor jeugdverenigingen, om verenigingen te ondersteunen. Hij vraagt ook of de regisseur gemeenschapsinfrastructuur de link kan leggen met scholen die nog toneelzalen hebben.

Astrid Wittebolle bevestigt dat de regisseur die linken kan leggen, maar benadrukt dat samenwerking en bereidheid om naar andere locaties te verhuizen belangrijk zijn. Ze laat het idee van lokale ondersteuning over aan het nieuwe schepencollege.

Paul Moelans ondersteunt de vraag van Dieter De Quick en meldt dat hij ook een noodkreet heeft ontvangen van een toneelvereniging die op zoek is naar een vaste locatie. Hij hoopt dat de Stad de nodige ondersteuning kan bieden.

Astrid Wittebolle herhaalt dat er mensen zijn aangesteld om deze zaken te regelen en adviseert om hen door te verwijzen naar de regisseurs gemeenschapsinfrastructuur.

Paul Van Miert meldt dat hij dezelfde vraag heeft ontvangen tijdens de opening van het culturele seizoen. Hij adviseerde de vereniging om een dossier op te stellen en dit naar de stedelijke diensten te brengen, zodat het schepencollege het kan behandelen. Tot op heden heeft het schepencollege echter nog geen officiële vraag ontvangen.

Dieter De Quick is tevreden dat er nu duidelijkheid is over de procedure en de mogelijkheden.

25. IR 2 – Vraag van raadslid Peter Janssens: het garanderen van de veiligheid van de DMST-sportschutters

Toelichting

Tijdens een eerdere commissie stelde ik een vraag omtrent het verbod dat sportschutters – in tegenstelling tot vroeger – niet meer aan de ingang mogen parkeren. Daardoor moeten de bezoekers van de club steeds met hun wapens en munitie door het donker wandelen vanuit de parking aan de ingang.

Dit zou verder bekeken worden, maar intussen vernamen we geen verdere stand van zaken.

- Graag een stand van zaken. Wat heeft het college inmiddels ondernomen om de veiligheid te garanderen?
- Is er een mogelijkheid om op bepaalde uren of tijdsloten wel te parkeren aan de ingang van de club?
- Heeft men de mogelijkheid onderzocht voor meer en betere verlichting dat moet zorgen voor een betere veiligheid van de schutters?

Notulen

Marc Boogers legt uit dat het parkeerverbod achter het gebouw van de Frac geldt. De dienst Mobiliteit heeft contact gehad met de drie verenigingen, waaronder de schietclub, om het parkeren zo te organiseren dat er altijd plaats is voor laden en lossen. De voorzitter van de schietclub was akkoord met de regeling, mits laden en lossen mogelijk blijft. Er is een mailing waarin de secretaris de diensten bedankt en vraagt om het bord zo snel mogelijk te plaatsen. Peter Janssens stelt dat volgens de voorzitter van de schietclub er geen gesprekken zijn geweest.

Marc Boogers biedt aan om de communicatie tussen de diensten en de secretaris van de schietclub door te sturen.

Peter Janssens benadrukt dat sportschutters volgens de wet zo dicht mogelijk bij de ingang moeten parkeren om hun wapens en munitie te transporteren. Hij vraagt om een goede overeenkomst tussen de sportverenigingen zodat sportschutters op bepaalde uren bij de ingang kunnen parkeren.

Marc Boogers herhaalt dat de dienst Mobiliteit heeft gecommuniceerd met de drie verenigingen en dat de secretaris van de schietclub heeft gevraagd om het bord zo snel mogelijk te plaatsen.

Paul Van Miert merkt op dat de vraag is meegenomen naar het schepencollege en dat de Schepen van Sport de betrokkenen bij elkaar heeft gebracht om een oplossing te vinden. Hij nodigt de betrokkenen uit om contact op te nemen met het schepencollege als er nog problemen zijn.

Peter Janssens suggereert dat er mogelijk sprake is van een miscommunicatie.

Hannes Annaf vindt het goed dat er naar een pragmatische oplossing wordt gezocht. Hij benadrukt dat het nooit de bedoeling was dat er op het terrein werd geparkeerd en dat de schutters hiervan op de hoogte waren toen ze zich daar vestigden.

Peter Janssens meldt dat de club nu zelf verlichting gaat plaatsen voor meer veiligheid. Hij vraagt waarom parkeren eerst was toegestaan en nu verboden is, en benadrukt het belang van goede afspraken voor de veiligheid.

Marc Boogers adviseert om dit intern af te spreken en herhaalt dat de secretaris heeft aangegeven dat dit de ideale oplossing is.

26. IR 1 – Vraag van raadslid Mario Geys: De verkeerssituatie in de Steenweg op Mol ter hoogte van het Q8-tankstation

Toelichting

Een van de in- en uitritten van het Q8-tankstation komen net uit aan de verkeerslichten en dus ter hoogte van de voorsorteerstroken. Dit zorgt voor moeilijke verkeerssituaties.

- Zijn hieromtrent reeds meldingen toegekomen bij de stad of politiediensten?
- Wat heeft het college ondernomen om de verkeerssituatie daar te verbeteren?

Notulen

Marc Boogers bevestigt dat de in- en uitgang van het tankstation dicht bij het kruispunt liggen. De dienst Mobiliteit heeft geconcludeerd dat er geen probleem is als iedereen zich aan de wegcode houdt. Er zijn geen meldingen of ongevallen geregistreerd.

Mario Geys benadrukt dat handhaving noodzakelijk is, aangezien dit alleen werkt als iedereen zich aan de wegcode houdt. Hij stelt voor de situatie te evalueren en te monitoren.

Dieter De Quick is verbaasd dat er geen meldingen of ongevallen zijn geregistreerd, aangezien hij dagelijks conflicten ziet bij het tankstation. Hij stelt voor om extra toezicht te houden en wijst erop dat het mogelijk is om via de ring het tankstation te verlaten, wat minder conflicten zou veroorzaken.

27. Punten gemeenteraad en raad voor maatschappelijk welzijn

Notulen

Er werden geen extra punten aangebracht.

28. Uit het college

Notulen

Er werden geen extra punten aangebracht.

Yannick Glassée
Commissiesecretaris